

جدول تعديلات على النظام الأساسي - المادة رقم 15:	
قبل	بعد
تدفع الأرباح إلى المساهمين طبقاً للأنظمة والقرارات والتعاميم الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع بهذا الشأن أويجوز للشركة توزيع أرباح سنوية أو نصف أو ربع سنوية على المساهمين وفقاً لسياسة توزيع الأرباح التي يقترحها مجلس الإدارة وتعتمدها الجمعية العمومية للشركة.	1. تدفع الأرباح إلى المساهمين طبقاً للأنظمة والقرارات والتعاميم الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع بهذا الشأن، حيث تحدد الجمعية العمومية الخاصة بالشركة نسبة صافي الأرباح التي يتم توزيعها على المساهمين بعد إقطاع الاحتياطي القانوني والاختياري وتحديد رسوم حق الامتياز، ولأغراض المادة 15 الراهنة، يقصد بـ"رسوم حق الامتياز" حقوق الامتياز الخاصة بالاتصالات كما هو مبين بموجب قرار مجلس الوزراء رقم 23/15/320 لسنة 2012 وأي قانون أو قرار أو نظام لاحق. 2. بموجب أحكام البند 1 من هذه المادة، يجوز أن يقرر مجلس الإدارة بتوزيع الأرباح المرحلية خلال السنة المالية، مع مراعاة التالي: • الحصول على موافقة الجهة أو الجهات المختصة. • وجود احتياطات نقدية كافية لدى الشركة. • ألا يؤثر توزيع الأرباح على التزامات الشركة الطويلة والمتوسطة المدى، على سبيل المثال لا الحصر، رسوم حق الامتياز. • عدم تراكم رسوم حق الامتياز في دفاتر الشركة قبل دفع أرباح مؤقتة خلال السنة. • يكون هذا بموجب سياسة الأرباح المعتمدة من قبل مجلس الإدارة والمساهمين أو بموجب الأحكام المتبقية من النظام الأساسي الراهن. 3. تقوم الجمعية العمومية بالمصادقة على الأرباح (بما في ذلك الأرباح المرحلية) في الجمعية العمومية السنوية للسنة المالية.

Amendments to the AOA - Article 15	
Before	After
The dividends should be paid to the shareholders pursuant to the regulations, decrees and circulars issued by the Authority in this regard. The Company may distribute annual, semi annual or quarterly dividends to the shareholders in accordance with the profit distribution policy suggested by the Board and ratified by the General Assembly.	1. The dividends should be paid to shareholders pursuant to the regulations, decrees and circulars issued by the Authority in this regard. The Company's General Assembly shall determine the proportion of net profits to be distributed to the shareholders after withholding the statutory and optional reserves and settling the Royalty Fees. For the purposes of this Article 15, "Royalty Fees" means telecommunications royalties as envisaged under Cabinet of Ministers Decision 320/15/23 of 2012 and any subsequent law, decree or regulation. 2. Subject to the provisions of sub-article (1) of this Article, the Board of Directors may resolve to distribute interim dividends during the financial year provided that: - Approval of the Competent Authority is obtained; - the Company has adequate cash reserves; - the dividend distribution does not compromise the Company's short and mid-term cash-out commitments including but not limited to the Royalty Fees; - the Royalty Fees have been accrued in the Company books before paying out interim dividends during the year; and, - it is in accordance with the dividend policy approved by the Board of Directors and the Shareholders and is otherwise in accordance with the remaining provisions of these Articles of Association. 3. The General Assembly shall ratify these dividends (including any interim dividends) at the annual General Assembly for the financial year in respect of which the relevant dividend applies.